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Lokaal Verkiezingsreglement | 
Afgelopen weken hebben Elly, Henk 
(PvdA), Karin en Harrie (GroenLinks) 
samengezeten om de ALV’s van 22 
november voor te bereiden.  
Er is met name gewerkt aan het opstellen van 
een verkiezingsreglement. In dit reglement 
staat welke afspraken we  op voorhand willen 
vastleggen. Natuurlijk beslissen de ALV’s 
hierover. Eventuele amendementen op het 
verkiezingsreglement kunnen tot uiterlijk 
dinsdag 19 november 20.00 schriftelijk worden 
ingediend per email. Graag duidelijk 
beschrijven welke tekst (artikel, paragraaf) 
gewijzigd zou moeten worden en wat de nieuwe 
tekst moet zijn. Deze amendementen komen na 
advies door het bestuur in stemming. 
Amendementen naar 
henk.bisschops27@gmail.com.  
 

Sparrendreef | In de vergadering van 29 
oktober besprak de raad een wijziging 
van het bestemmingsplan Sparrendreef. 
Een aantal woon-werkkavels aan de 
Sparrendreef in Oostrum is omgezet naar alleen 
woonkavels. Daar waren we niet enthousiast 
over omdat er juist behoefte is aan kavels die 
ruimte bieden voor kleine bedrijvigheid. En 
omdat wij de locatie, dichtbij zware industrie 
als de fabriek van Aviko, niet bepaald geschikt 
vinden voor burgerwoningen, gezien het risico 
op geur en geluidsoverlast. Dit te meer omdat  
de ontwikkelaar van de woningen het nodig 
vindt nieuwe bewoners te laten tekenen voor 
bekend te zijn met mogelijke overlast. Wij 
vrezen dat deze clausule bedrijven in de 
toekomst vrijwaart van verantwoordelijkheid 
voor overlast en milieuregels kan ondermijnen. 
Ook de PvdA wil natuurlijk graag dat er 
woningen  gebouwd worden in Venray, maar in 

Algemene Ledenvergadering  
Op vrijdag 22 november vergaderen we om 19:30 in MFC t Brükske, zaal 5 – 

onder andere - over de samenwerking tussen de fracties van PvdA en GroenLinks 
in aanloop naar de verkiezingen voor de gemeenteraad in 2026 en deelname 

daaraan met één lijst onder de naam GroenLinks-PvdA. In zaal 4 vergaderen de 

leden van GroenLinks over dezelfde vraag. Is bij beide partijen het besluit positief 

dan nemen we samen een besluit over een concept Lokaal Verkiezingsreglement 

dat de partijen de afgelopen weken in goed overleg hebben opgesteld. 

 
Agenda deel I - aanvang 19:30 

1. Opening 

2. Verslag ALV 30 september 2024 

3. Personele bezetting bestuur 

4. Begroting en werkplan 2025 

5. Besluit al dan niet samenwerking met GroenLinks 

Agenda deel II – aanvang 20:45, ongeveer 
6. Gezamenlijke vergadering over Lokaal Verkiezingsreglement 

7. Rondvraag 

8. Sluiting 

 

Daarna borrel in de bar. 

 
 

Het bestuur rekent op een grote opkomst! 

 
HEEL FIJN ALS JULLIE DOORGEVEN OF JE AANWEZIG KUNT ZIJN .   
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dit geval stellen wij de gezondheid van onze 
burgers voorop. Daarom hebben wij in de 
raadsvergadering van 29 oktober tegen dit 
voorstel gestemd.  
 

ALV 30 september 2023 | Doel van 
de vergadering was de leden te 
informeren over de resultaten van een 
ledenenquête over mogelijke 
samenwerking met andere partijen voor 
de gemeenteraadsverkiezingen van 2026.  
Het bestuur wilde met de leden in gesprek om 
samen tot een besluit te komen over de 
vervolgstappen. Henk Bisschops gaf een 
toelichting op de resultaten van de enquête. Die 
liet verschillende opties zien voor 
samenwerking binnen de gemeentelijke 
politiek. Leden stelden vragen en maakten 
opmerkingen, die naar tevredenheid werden 
besproken. De ledenvergadering besloot om de 
gesprekken met GroenLinks voort te zetten.  
 
(Steun)fractieoverleg Groenlinks-
PvdA  | Op 21 oktober was het eerste 
gezamenlijke steunfractieoverleg van 
GroenLinks en PvdA.  
Tijdens dat overleg hebben we o.a. onze inbreng 
in de raadsvergadering van 29 oktober 
voorbereid. Dat leverde een interessante 
discussie op over de geplande burgerwoningen 
aan de Sparrendreef in Oostrum (zie bericht 
pagina 1). Ook de begroting 2025 stond op de 
agenda. Mogelijke moties werden besproken en 
mogelijke thema’s voor het debat werden 
benoemd. Uiteraard hebben we het ook nog 
even over de toekomstige samenwerking 
tussen onze partijen gehad. Een tweede 
gezamenlijke steunfractie hebben we gehouden 
op maandag 11 november. 
 
Fietsen in centrum Venray |  Tijdens 
de commissievergadering Wonen hebben 
we het College laten weten dat we het 
vreemd vinden dat het College eerst een 
besluit neemt over fietsen in het centrum 
en dan pas de mening van de raad wil 
weten. 
Dan neem je de raad niet serieus. De vragen die 
de raad heeft komen dan als mosterd na de 
maaltijd. Toch is de fractie tevreden met het 
besluit van het college om fietsen in de Grote 
Straat en de Passage tijdens winkeltijden te 

blijven verbieden. Wij vinden het wel belangrijk 
om dan ook precieze tijden voor het fietsverbod 
vast te stellen. De winkeltijden zijn namelijk niet 
voor alle winkels hetzelfde. Helaas wordt er nog 
steeds volop gefietst in de Grote Straat. Er moet 
daarom goed gehandhaafd worden. Dus gingen 
we mee met een motie van de VVD tijdens de 
raadsvergadering van 29 oktober. Deze roept op 
om direct met handhaving te starten. 
 
Moties begroting 2025 | Op 5 
november was de begrotingsbehandeling 
in de gemeenteraad. Voor de PvdA lag de 
nadruk bij deze begrotingsbehandeling 
op het bestrijden van armoede. Daarvoor 
hadden we twee moties ingediend.  
Een motie om meer duidelijkheid te krijgen over 
het “eigen” noodhulpfonds dat de gemeente 
gaat inrichten. Dit in plaats van een SUN-
noodhulpbureau zoals wij dat eerder 
voorgesteld hadden. Wij willen vooral weten 
welke noodhulp  er dan geboden gaat worden 
en of dat overeenkomt met de hulp die een 
SUN-noodhulpbureau zou kunnen bieden.  
In de tweede motie roepen we het College op 
om er alles aan te doen om de Dal Vrij Limburg-
regeling  (gratis openbaar vervoer voor inwoners 
met een laag inkomen), ook voor inwoners van 
Venray te laten gelden. Tot nu toe is het College 
daar terughoudend in. Vandaar onze oproep.  
Beide moties werden mee ingediend door 
GroenLinks en de SP. Gelukkig wisten we 
uiteindelijk voor beide moties een ruime 
meerderheid te krijgen in de raad(18 voor en 7 
tegen), waardoor nu het College aan zet is. 
Het werd helaas ook dit keer weer een erg lange 
zit. We begonnen om 18.00 uur en waren pas 
rond 24.00 uur klaar. Er zullen daarom maar 
weinig mensen de hele vergadering digitaal 
gevolgd hebben. Dat is ook heel begrijpelijk. 
 
Parkeerkaart gehandicapten | 
Tijdens de behandeling van de begroting 
2025 hebben we ook met een 
amendement gepleit voor het gratis 
maken van de parkeerkaart voor 
gehandicapten. 
Bovendien zou de medische keuring door de 
gemeente betaald moeten worden. De motie 
kwam van GroenLinks en wij wilden het graag 
mee indienen, net als de SP. Omdat er van 
GroenLinks wegens ziekte niemand aanwezig 
kon zijn, heeft de PvdA bij monde van Henk 
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Bisschops de motie ingediend. Helaas werd die 
met 9 stemmen voor en 16 tegen verworpen. 
 
 
(Steun)fractie | Fractie en steunfractie 
worden op dit moment gevormd door 
Henk Bisschops, raadslid en fractievoorzitter 
Lizzy Bruno, commissielid Leven 
Elly van Dijck-Kersten, commissielid Leven 
Twan Jansen, commissielid Werken & Besturen 
Paul Jansen, commissielid Werken & Besturen 
Julia MacMaster, commissielid Wonen 
Dickie Minken-Jansen , commissielid Wonen 
Vergaderdata |Vergaderingen zijn in het 
gemeentehuis en beginnen om 19:30. Wil je als 
lid van de PvdA een vergadering van de 
steunfractie bijwonen, dan kan dat. Meld je dan 
even aan bij henk.bisschops27@gmail.com  
De volgende vergadering is op maandag 2 
december 2024 

Bestuur  
Samenstelling | Op dit moment bestaat 
het bestuur uit 
Elly van Dijck-Kersten, voorzitter 
Marja van Mil, secretaris 
Ineke Grootemaat, lid 
Ed Stevens, lid 
Paul Jansen, lid 
Henk Bisschops, adviseur 
Emailadres: bestuurpvdavenray@outlook.com 
Vergaderdata |  vrijdag 10 januari 2025 
Vervanging | Ed Stevens heeft aangegeven dat 
hij om redenen van gezondheid zijn deelname 
aan het bestuur wil beëindigen. Wie kan hem 
vervangen? Bel even met Elly als je mee wilt 
helpen de afdeling toekomst te geven. 
 

Bulletin | editie 5 | november 
2024 | Het plan is een keer of acht per 
jaar per mail een bulletin aan de leden 
toe te zenden.  
In de vakantiemaanden zal dat wat minder 
frequent zijn. Doel is met korte stukjes de leden 
op de hoogte te houden van wat er speelt, 
welke standpunten we innemen, de problemen 
die we signaleren en wat we denken dat we 
eraan kunnen doen. Heb je bijdragen, laat het 
ons weten. Neem dan contact op via 
bestuurpvdavenray@outlook.com 
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